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2021-02-18

Tid: 12:00
Plats: Zoom

Närvarande

Ordförande Emelie ”Bemelie” Björkman
Vice Ordförande Sofia Reiner

Kassör David Winroth
Sekreterare Joseph Löfving
Skyddsombud Emelie ”Sjemelie” Sjögren

Informationsansvarig Albert Vesterlund
Ordförande DP Isabella Tepp
Ordförande F6 Ludwig Gustavsson

Ordförande FnollK Emma Ödman
Ordförande SNF Oliver Thim
Ordförande Foc Gustav Hallberg

Ordförande FARM Eric Carlsson

§1 Mötets öppnande Emelie Björkman öppnar mötet kl. 12:01!

§2 Val av justerare Isabella Tepp väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga.

§4 Motionssvar

§4.1 Motion om sektionsfärg Bemelie tänker spontant att det borde vara helt och hållet upp till sektionen
om de vill genomföra färgändringen, men att Styret kan ha en åsikt om ifall
färgbestämmelsen hör hemma i styrdokumenten.
David tycker att vi borde yrka på avslag av traditionella och praktiska skäl.
Joseph tycker att motionärens förslag på att stadga att ”sektionens medlemmar
tycker att ultraviolett är fint” vore fel.
Bemelie yrkar på att yrka på avslag.
Beslut: Att yrka på avslag av motionen ”Motion om sektionsfärg” i Styrets
motionssvar.

§4.2 Motion om vice i FIF Bemelie tycker att motionen är välmotiverad. Hon är för att viceposten ska infö-
ras. David håller med, men tycker det känns underligt att vices enda åliggande
vore att hjälpa ordförande. Joseph påpekar att det är så för flera kommittéer.
Bemelie yrkar på att yrka på godkännande.
Beslut: Att yrka på godkännande av motionen ”Motion om vice i FIF” i
Styrets motionssvar.

§5 Köksrenovering, budget Sofia proklamerar till mötets stora glädje att köksrenoveringen äntligen är på
gång. Dock behöver någon betala för det. Den förväntade kostnaden ligger på
500 000 kr, och utbildningsområdet har sagt att de kan bidra med upp till
250 000 kr, trots att tanken egentligen var att sektionen skulle stå för hela
kostnaden själv. Vad gäller de återstående pengarna är det något vi har råd
med, men en för stor summa för att Styret ska kunna besluta om det på egen
hand, menar Sofia; hon tycker att vi borde låta sektionsmötet ta beslutet.
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David har räknat på saken, och kommit fram till att vi skulle gå plus ungefär
171 000 kr även om vi betalar för köket; pengar är inte ett problem. En lösning
för att sköta betalningen vore att utbildningsområdet drog in 250 000 kr från
årets programbidrag och betalade hela fakturan själva.
Sofia säger att vi behöver skicka ritningar och budget till projektledaren på
Chalmers fastigheter så att hon kan komma igång så snart som möjligt. Sofia
undrar om hon ska skriva till henne och säga att vi förväntar oss kunna spen-
dera 500 000 kr, även om beslutet inte är taget officiellt än. Mötet tycker det
funkar bra.
Joseph frågar för tydlighetens skull om tanken är att ta beslutet på sektions-
mötet som är redan om en vecka. Det är det.
Emma undrar hur det kommer funka under mottagningen om köket fortfarande
renoveras då. Sofia säger att planen är att det ska vara klart tills innan dess,
men annars kan man kolla med andra sektioner om man kan få låna deras kök.
David yrkar att lägga en proposition till det kommande sektionsmötet på att
dra av 250 000 kr från programbidraget i årets budget, samt att lägga till
117 000 kr i intäkter och utgifter för höstens riktade satsningar då dessa aldrig
fördes in i budgeten korrekt.
Oliver tycker att det borde framgå tydligt att pengarna ska gå till köket, och
att vi inte bara ska plocka bort pengar från våra budgeterade inkomster. David
tänker att han kan skriva in en förklaring i den ekonomiska berättelsen och i
budgetförklaringen.
Beslut: Att lägga en proposition till det kommande sektionsmötet om att
minska programbidragsintäkterna med 250 000 kr, samt att lägga till 117 000 kr
i intäkter och utgifter för riktade satsningar.

§6 Verksamhetsplaner

§6.1 FnollK Bemelie tycker att verksamhetsplanen ser bra ut, och yrkar på godkännande.
Beslut: Att godkänna FnollK:s verksamhetsplan.

§6.2 FARM Bemelie tycker att FARM:s verksamhetsplan ser bra ut den med. Hon yrkar på
godkännande.
Beslut: Att godkänna FARM:s verksamhetsplan.

§7 Aspbudget, DP DP har två aspbudgetar: en helt utan fysiska arr, och en med några få. David
tycker den ser bra ut, men påpekar att det står att budgeten för HR redovisas på
ett separat blad som inte finns. Isabella tror inte det kommer bli några utgifter
där och frågar David om vi inte ”ba kan låta det vara ;)”. Gustav tycker vi
kan godkänna budgeten som den är och ta ett nytt beslut om det blir några
kostnader för HR. Bemelie yrkar på att godkänna båda budgetversionerna.
Beslut: Att godkänna DP:s aspbudget.
DP:s aspning har redan dragit igång dock, och eftersom det inte fanns en
godkänd budget har de brutit mot den ekonomiska policyn. Bemelie påpekar
att FnollK gjorde samma miss i höstas och fick policyfrångången godkänd, och
yrkar på att göra detsamma för DP.
Beslut: Att godkänna DP:s avvikelse från den ekonomiska policyn i samband
med deras aspbudget.

§8 Ekonomisk policy Isabella säger att DP:s overaller kostade 1090 kr/styck. De var billigare förr
(då det var bättre) på grund av en rabatt via någon som hade anknytning
till företaget, men den rabatten får de inte längre. David trodde overallerna
kostade mer, men Isabella tror att det kan ha sett ut så eftersom de köpte
hattar samtidigt. När det nu visar sig att DP:s overaller inte är så dyra att
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de går utanför policyn tycker inte David längre att det behöver göras någon
ändring.
Gustav nämner att prisskillnaden för sektionen mellan kommittéernas overal-
ler inte var lika märkbar förut när kommittémedlemmarna betalade delar av
kostnaden själva; numera betalar sektionen hela kostnaden så att en overall
kan fråntas någon vid en incident.
Oliver lyfter tvåplaggsgränsen SNF, FARM och Kärnstyret har. Han tycker det
är onödigt restriktivt och att det borde räcka med att det totala beloppet är
begränsat. David vet inte varför den gränsen finns, men tror att det är för att
man inte ska köpa in en massa lågkvalitativa kläder. Han tycker att vi kan ta
bort gränsen. Oliver föreslår en gräns på tre eller fyra plagg istället; det blir
mindre restriktivt, men går inte att missbruka för hårt. David påpekar att Foc
bara får köpa ett plagg, och tycker det är väldigt märkligt.
Bemelie yrkar på att ändra den ekonomiska policyn och höja plaggantalsgrän-
sen för SNF, FARM, Kärnstyret och Foc till fyra plagg.
Beslut: Att ändra den ekonomiska policyn så att SNF, FARM, Kärnstyret och
Focumateriet får köpa max fyra representationsplagg per person.

§9 Runda bordet

§9.1 Kärnstyret Bemelie har haft fokus på Focus. Hon har pratat med vår inspektor om dispo-
sitionsavtal och pratat med Nikola om betalning för köksrenoveringen. Framåt
ska hon titta på Kärnstyrets aspning och överlämning och på Kärnstyrets quiz
på den kommande onsdagen.

§9.2 F6 Bemelie ger Ludwig ordet, och Sofia blir sur. F6 har börjat med sin aspning
och ska ha aspplaggstillverkning imorgon.

§9.3 Kärnstyret – igen Sofia har träffat Tord och projektledaren för köksrenoveringen och pratat om
köket.

§9.4 DP Sofia ger Isabella ordet. DP hade asplunch igår, och har aspplaggstillverkning
nästa vecka. De har kollat på ölkylar och ljudanläggning och har hittat en
onlinebeerponggrej till deras arr under sektionens vecka.

§9.5 FnollK Isabella ger vidare ordet till Emma, som berättar att det är Phadder vår på
måndag. FnollK har fixat inför det, och ska snart ha en schemaläggningskväll.

§9.6 FARM Eric tar emot ordet från Emma och meddelar att FARM har haft teambuilding.
Utöver det har de fotats, mailat med företag och försöker boka in fler grejer
under våren.

§9.7 Kärnstyret – igen – igen Albert får ordet av Eric. Han har skapat en Slackbot som berättar vem som
har sektionens viktigaste post, och kan göra backups av kanaler. Han har även
gjort posters för sektionens vecka och färdigställt det sista. Framöver ska han
kika på överlämning och kommunikationspolicyn.

§9.8 Foc Albert ger Gustav ordet, och Gustav berättar att Foc har haft möten och
planerat mek. Snart ska de ha möte för att planera sin aspning mer noggrannt.

§9.9 SNF Gustav skickar inte vidare ordet, så Bemelie ger det till Oliver. Gustav instäm-
mer i hennes beslut. SNF har valt vinnarna av Guldäpplet och Guldkärnan,
samt instiftat nya, speciella utmärkelser just för i år. De har även kört ut semlor
och planerat inför våren. De tänkte ha en föreläsningsserie i LP4 som de har
börjat planera.
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§9.10 Kärnstyret – igen –
igen – igen

Oliver ger Joseph ordet. Joseph hade fått för sig att Ernst och KARG – som
delar arbetsmarknadsrummet med FARM – väljs in i LP3 och hade helt missat
att fixa med deras nycklar och accesser. Han har kontaktat dem om det under
veckan.
Bemelie ger ordet till Sjemelie, och Joseph instämmer. Sjemelie har planerat
inför JämF-möte och varit på möte med SVL. Ludwig yrkar på att skippa
David.
David har jobbat med bokföring, skrivit på en fullmakt och kollat ekonomin
inför den kommande våren.

§10 Inforunda

§10.1 Focusavtal I samtalen med vår inspektor om GU och Focus bekräftades det att GU be-
talar hyran för halva mittendelen. Det verkar osannolikt att vi kommer få full
dispositionsrätt över den själva, men vi har goda förutsättningar att argumen-
tera för en gynnsam överenskommelse med SG Fysik, tror Bemelie. Hon ska
konkretisera sina tankar mer och återkomma.

§11 Övriga frågor

§11.1 Stölder runt ÖG David har hört att det har stulits saker runt ÖG. Det vore nog bra att informera
våra medlemmar.

§11.2 Zoomuppdatering inför
sektionsmötet

Albert påminner om att det är sektionsmöte nästa vecka och att man borde
uppdatera Zoom så att ens röster ska registreras korrekt.

§12 Mötets avslutande Emelie Björkman avslutar mötet kl. 13:01!

Emelie Björkman
Ordförande

Joseph Löfving
Sekreterare

Isabella Tepp
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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